
 

’s-Hertogenbosch, 14 juni 2023  

Betreft art. 71 RvO vragen  

Inzake: Omwonenden zijn klaar met de overlast en de troep bij strand Groote Wielen  

Aan: het College van burgemeester en wethouders van de gemeente ‘s-Hertogenbosch  

Geacht College,  

Van het strand aan de Groote Wielen wordt zoals alle stranden in onze gemeente heel goed gebruik 
gemaakt tijdens deze mooie dagen als de zon zijn werkt doet. Wat fijn dat we weer heerlijk kunnen 
genieten van zon, strand en gezelligheid. Niet iedereen is echter blij of geniet van de situatie die zich 
zomers voordoet aan het strand van de Groote Wielen. Overdag heerlijk genieten aan het water maar 
daar blijft het niet bij. Zoals enkele omwonenden gisteren al lieten weten in het nieuwsprogramma 
van DTV, de lokale omroep in onze gemeente ervaren zij veel overlast. Voorbeelden als voorbij 
scheurende auto’s, afval langs de gehele boulevard en jeugd die de hele straat terroriseren worden 
genoemd door de omwonenden. Voor velen omwonenden wordt de overlast teveel en ze zijn zelf 
voornemens of bezig om te gaan verhuizen. Uitlatingen als “In de zomer doe je geen oog dicht van de 
overlast” en “De hele Groote Wielen weet dat het hier één grote ellende is” baren ons grote zorgen. 
Blijkbaar als de handhaving langskomt, zoals maandagavond blijkt de overlast af te nemen doordat de 
overlast gevende personen vertrekken. Deze situatie die niet mag blijven voortduren. Tevens wordt in 
het nieuwsbericht melding gemaakt over het pop-up Beachclub Bourgondisch evenement en volgens 
een zogenaamde wijkboa lijkt dit evenement er dit jaar niet te komen. Wij hebben de volgende 
vragen:  

• Is het college het met ons eens dat de door de omwonenden gesignaleerde overlast welke tot diep 
in de nacht voortduurt op korte termijn structureel aan te pakken?  

• Wat gaat u doen of heeft u inmiddels al gedaan om ervoor te zorgen dat de ellende van de overlast 
die door omwonenden in de nabijheid van het strandje aan de Groote Wielen wordt ervaren niet te 
laten voortduren?  

• Bent u bereidt om de handhaving frequent in te blijven zetten om ervoor te zorgen dat de 
omwonenden deze zomer wel een goede nachtrust hebben door geen overlast meer te ervaren? 

• Bent u bereidt om met de omwonenden in gesprek te gaan om hun zorgen die zij hebben weg te 
gaan nemen, door het inzetten van permanente handhaving om de overlast af te laten nemen, zodat 
zij een rustige zomer zonder overlast tegemoet kunnen zien? Zo ja hoe en wanneer gaat u dit dan aan 
hen kenbaar maken? 

• Wat vindt u van de situatie dat omwonenden de huidige situatie aangaande de overlast niet meer 
trekken en daardoor zelf willen gaan verhuizen en dus vertrekken? 

• Is het juist dat het pop-up Beachclub Bourgondisch evenement deze zomer niet meer wordt 
gehouden aan het strandje, en zo ja wat is daar dan de reden van? Komt er dan een alternatief voor 
in de plaats? 



Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 


